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ZÁPISNICA 

 

z 23. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky  Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 02.10.2017 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č.1 v Košiciach 

zasadačka č. 310 (II. poschodie) 

 

 
 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie 

2. Materiály do Zastupiteľstva 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017 

b) Poskytnutie dotácií nad 3 300.-€ v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia KSK 

č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

c) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja pre prijímacie konanie na školský rok 2018/2019. 

3. Ekumenická spolupráca 

4. Doplňujúce materiály 

 

 

K bodu č. 1   Otvorenie 
Vyjadrenie: 

Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa privítal prítomných na poslednom rokovaní komisie.   

Prítomní schválili navrhovaný program rokovania komisie. Komisia bola uznášania schopná.  

Počet členov komisie: 26, prítomní: 16. 

Uznesenie č.: 16/2017 

Komisia schvaľuje program rokovania komisie podľa predloženého návrhu.  

Hlasovanie č.1 

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  



K bodu č. 2   Materiály do Zastupiteľstva 

 

 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. 

Vysvetlila dôvody 4. úpravy rozpočtu, sú navrhované výdavky zo zvýšených daňových 

a nedaňových príjmov, úpravy vyplývajúce z darov a pod. 

Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.: 17/2017 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Úpravu rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja v roku 2017 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie č.2  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

b) Poskytnutie dotácií nad 3 300.-€ v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov 

Vyjadrenie: 

O materiáli informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. Na rozdelenie 

na dotácie nad 3 300.- €, pre všetkých žiadateľov, ktorí sa obrátili na KSK, je k dispozícii 

suma vo výške 15 410.- €. K žiadostiam prebehla diskusia. Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.: 18/2017 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Poskytnutie dotácií z rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

týmto žiadateľom: 

1. Rímskokatolícka cirkev, farnosť Najsvätejšej Trojice, Košice – výmena 

azbestocementovej strešnej krytiny na kostole sv. Vavrinca – Lorinčík 

2. Rímskokatolícka cirkev, farnosť Návštevy Panny Márie, Trebišov – rekonštrukcia 

fasády na južnej strane kostola 

3. Rímskokatolícka cirkev, farnosť Nižný Medzev – výmena nosnej konštrukcie pre 

zvony, zavesenie a elektrifikácia kostola Narodenia Panny Márie v Medzeve 

Hlasovanie č.3  

Prítomní: 16 

Za: 12 

Proti: 0  

Zdržal sa: 4 

 

 

c) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja pre prijímacie konanie na školský rok 2018/2019. 

Vyjadrenie: 



O materiáli informovali Mgr. Jana Jarušinská a MVDr. Ján Špak, pracovníci odboru školstva 

Ú KSK. Pri návrhu počtu tried do prvých ročníkov Ú KSK vychádzal zo zákonom 

stanovených kritérií a z kritérií KSK. K materiálu prebehla diskusia: 

- Ing. Saxa – boli riešené problémy so zriaďovateľmi ? 

- MVDr. Špak  - áno, prejednávali sme so školami 

- Ing. Király – prečo je „0“ pre Gymnázium Štefana Moyzesa, Moldava 

- MVDr. Špak – potenciál  je nízky, žiaci odchádzajú do Košíc 

- Ing. Saxa – Gymnázium Čordáková má „0“ 

- MVDr. Špak – na Krajskej rade pre odborné vzdelávanie bolo k tomu rokovanie, nie je 

dostatočný počet žiakov 

- Ing. Kokarda – ako bude KSK pristupovať k pripomienkam ? 

- Mgr. Jarušinská – KSK spracováva pripomienky, musia byť adekvátne 

a akceptovateľné 

- MVDr. Špak – všetci zriaďovatelia vedia, že môžu pripomienkovať 

- Pani Huštatýová – zmenili sa počty žiakov ? 

- MVDr. Špak – nie      

- Ing. Halenár – ako to je, že sú také veľké rozdiely ? uvádzaný počet žiakov je reálny ? 

- MVDr. Špak – KSK vychádza z oficiálnych dokumentov, žiaci z okolia prichádzajú 

do Košíc 

- Ing. Halenár – môže byť porovnanie s predchádzajúcim rokom ? 

- MVDr. Špak – áno 

- Ing. Saxa – škola vždy musí riešiť aj počet pedagógov a ich úväzky 

Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.: 19/2017 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Všeobecne záväzné nariadenie 

Košického samosprávneho kraja o určení počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja pre prijímacie konanie na školský rok 2018/2019, 

so zapracovanou zmenou – navýšenie: počet tried z „0“ na počet „1“, odbor vzdelávania: 

„gymnázium“, pre Gymnázium sv. Košických mučeníkov, Čordákova 50, Košice.   

Hlasovanie č.4  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č.3  Ekumenická spolupráca 

- Člen komisie a zároveň člen Ekumenického spoločenstva na území mesta Košice 

ThLic. Pavol Bardzák informoval o bohoslužbe Veni Sancte, ktorú pripravilo 

Ekumenické spoločenstvo v spolupráci s Univerzitným pastoračným centrom 

a Teologickou fakultou KU v Košiciach. Zo strany študentov bol o takúto formu 

začiatku akademického roku veľký záujem.   

- MUDr. Lenártová, nám. primátora, pozitívne zhodnotila dôstojný priebeh bohoslužby 

Veni Sancte.  

- Prítomní členovia komisie si prezreli krátky film „Jeruzalem v srdci Spiša“, ktorého 

premiéru uviedla tajomníčka komisie Mgr. Dojčárová. Film bol pripravený 

v ekumenickom duchu, ako propagačný materiál, s krátkou chronológiou vývoja 

projektu Spišský Jeruzalem, ktorého lídrom je KSK.  

 



K bodu č.4 Doplňujúce materiály 

 

 

V závere rokovania predseda komisie Ing. Saxa odovzdal členom komisie – neposlancom 

ďakovný list predsedu Košického samosprávneho kraja JUDr. Zdenka Trebuľu, za prácu 

v komisii. Po vyčerpaní programu, predseda komisie Ing. Vladimír Saxa poďakoval členom 

komisie za prácu v tejto komisii počas štvorročného volebného obdobia. Celkovú spoluprácu 

hodnotil pozitívne. Poprial všetkým všetko dobré do budúcich období a ukončil rokovanie 

komisie.  

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Mgr. Ľubica Dojčárová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Vladimír Saxa 

predseda komisie 
 


